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N-VA in de gemeenteraad

Verlaging grondbelasting en stevig relanceplan
Op de gemeenteraad van 30 april stelde raadslid Herwig Hermans voor om de grondbelasting te laten wegvallen voor de getroffen 
handelaren en bedrijven. Hij ijverde ook voor een stevig relanceplan dat de handelaren en horeca ondersteunt.

De crisis slaat hard toe voor zowel handelaars als horeca. Toch stemde de meerderheid beide punten weg. In het debat drong Herwig 
aan op een ernstige bijstelling in het financiële meerjarenplan. Centen moeten naar onze economie en de bestrijding van armoede 
gaan, niet naar prestigieuze bouwprojecten en personeelsuitbreiding.

Daarnaast stipte Herwig bij de schepen van Onderwijs aan dat de gemeentelijke hulp aan scholen in 
deze crisis niet beperkt kan blijven tot de gemeenteschool.

Herwig Hermans
Raadslid

Kwijtschelding huur voor afgezegde activiteiten
Raadslid Ann Leyssens stelde op de gemeenteraad van april voor om de verenigingen en organisa-
ties die door de coronacrisis activiteiten in de gemeentelijke zalen moesten afzeggen, vrij te stellen 
van huurgelden of annulatievergoedingen.

De meerderheid gaf aan dat betaalde huurgelden worden teruggestort voor de periode vanaf de 
start van de crisis.

Heroplevingsplan voor lokale cultuur
Op diezelfde gemeenteraad stelde Ann Leyssens dat Heusden-Zolder nood heeft aan een herop-
levingsplan voor lokale cultuurconsumptie. Dat plan moet in werking treden zodra we zeker zijn 
dat het weer veilig is om te genieten van een voorstelling of evenement. Het plan moet volgens de 
N-VA-fractie steunen op:

1.  Bijkomende rechtstreekse steun aan kleinschalige lokale culturele evenementen, zoals muziek- 
optredens.

2.  Ondersteuning van culturele activiteiten via extra reclame.
3.  Ondersteuning van ons cultureel centrum met het ter beschikking 

stellen van cultuurcheques. Die cheques kunnen onder meer aan 
vrijwilligers en medewerkers uit de zorgsector worden gegeven die 
zich tijdens de coronacrisis voor ons hebben ingezet.

De meerderheid stemde het plan in de gemeenteraad weg.

Ann Leyssens
Raadslid

Beste inwoners

We ontwaken in het nieuwe 
normaal. De oorverdovende 
coronastilte laat ons inzien 
dat wat we belangrijk vonden 
niet langer belangrijk is. Plots 
krijgen we de tijd om even stil 
te staan en aan zelfreflectie te 
doen. Het kan anders en alles 
zal ook anders worden, maar 
één terugkerend gegeven 
treedt daarbij steeds weer 
op de voorgrond: het warme 
hart dat we elke zorgverlener 
toedragen, in welke sector 
ook, met ons allergrootste 
respect en onze allergrootste 
waardering. Een welgemeend 
dankjewel aan iedereen die 
zich inzet voor onze mede-
mensen in deze uitzonderlijke 
tijden.

Peter Orens
Voorzitter
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Kordate aanpak van zwerfvuil en sluikstorten
Onze gemeente heeft een mooie traditie uitgebouwd om klassen en  
verenigingen te betrekken in de strijd tegen zwerfvuil. Met de juiste  
uitrusting in de hand kunnen ze rekenen op een financiële vergoeding 
per opgeruimde kilometer. De N-VA steunt het initiatief maar vindt dat 
een meer structurele aanpak in de strijd tegen zwerfvuil noodzakelijk is.

Raadslid Hans Zegers stelde in de gemeenteraad dat het probleem van 
zwerfvuil in onze gemeente niet onder controle is. Meer nog: in de gekende 
probleemzones lijkt het almaar hardnekkiger te worden. Dat is een doorn 
in het oog van iedereen die waarde hecht aan nette buurten.

Terugblik op 38 jaar  
gemeentepolitiek
Onlangs nam Simonne Janssens- 
Vanoppen ontslag als gemeenteraads-
lid. We blikken samen met Simonne 
terug op haar actieve politieke carrière, 
waarin ze veel hoogtepunten kende.

Simonne, kun je jezelf eens kort 
voorstellen?
Ik ben geboren op de cité in Berkenbos, 
in volle oorlogstijd op 8 mei 1944. Mijn 
vader werkte als ondergronds mijnwer-
ker en mijn moeder was huisvrouw. 
Ze bouwden hun huis op de Zolderse 

Zoliken, waar ik samen met mijn zus 
opgroeide. In 1967 ben ik getrouwd met 
Willy Janssens uit Buizingen. Jammer 
genoeg overleed hij veel te vroeg, in 2012. 
Gelukkig is onze zoon Tom er nog.

Hoe verliep je professionele carrière?
Mijn professionele loopbaan begon ik 
als onderwijzeres in Zolder-centrum. 
Daarna gaf ik les in veel scholen, ook in 
het Koninklijk Instituut voor Doven en 
Spraakgestoorden in Hasselt. We waren 

“Ik heb me steeds
ingezet voor
zwakke mensen.”
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Tandje bijsteken
Als opstap naar een structurele aanpak wees Hans Zegers op het bestaan van coachingtrajecten. Die helpen de gemeentes om een 
efficiënt beleid rond zwerfvuil en sluikstorten uit te tekenen. Daarnaast zijn er mogelijkheden om subsidies aan te vragen voor  
gerichte projecten. Ook een doorgedreven controle op de naleving van de regels is een cruciale bouwsteen in de strijd tegen zwerfvuil 
en sluikstorten. Zeker op dat vlak mag onze gemeente nog een tandje bijsteken. We denken aan het vaststellen van overtredingen met 
mobiele camera’s en de sanctionering, sinds kort mogelijk met GAS-boetes.

Concrete antwoorden op de gestelde vragen bleven uit. De bevoegde schepen beloofde een andere 
aanpak van de zwerfvuil- en sluikstortproblematiek uit te tekenen tegen juni 2020. De N-VA zal 
dit dossier met veel interesse opvolgen.

Hans Zegers
Raadslid

toen al actief in de oudervereniging voor 
dove kinderen, ook in Vlaanderen en 
later op Europees vlak. In 1979 stopte ik 
daarom met lesgeven. In 1982 zette ik 
mijn eerste stappen in de lokale politiek 
bij de beweging Nieuw. Bij de verkiezin-
gen datzelfde jaar haalde de partij maar 
liefst elf raadszetels binnen. Ik was een 
van de elf verkozenen. In 1983 werd ik 
voorzitter van het OCMW. In de daar-
opvolgende bestuursperiodes werd ik 
telkens verkozen en heb ik verschillende 
schepenambten mogen bekleden.

Bleef het bij lokale politiek?
Nee, begin jaren negentig was ik ook 
actief in de provincieraad en in 1999 trad 
ik zelfs toe tot het Vlaams Parlement. 
Jammer genoeg was dat verhaal, na het 
ontslag van Johan Sauwens als minister, 
van te korte duur.

Als je terugblikt op je carrière, wat 
vind jij dan jouw belangrijkste  
realisaties?
Wat nu gekend is in de gemeente als 
ADO Icarus is door ons gestart in het 
OCMW onder de naam Tienhof. Het 
was een uniek project waar lichamelijk 
gehandicapte volwassenen zelfstandig 
wonen met assistentie. Ook de verbou-
wing van het voormalige gemeentehuis 
in Heusden tot volwaardig OCMW is 
iets om trots op te zijn. Het project kreeg 
zelfs een eervolle vermelding.
Als schepen bedacht ik het Volkeren-
pleintje op de Lindeman, waar de migra-
tie begon. Het vertelt over de instroom 
van migratie verbonden aan de mijn en is 
een eerbetoon aan allen die daar het zware 
mijnwerk verrichtten. De aankoop van 
het prachtige wandtapijt ‘De Conincs- 

kinderen’ van Simone Reynders is dan 
weer een geschenk aan al onze inwoners.

Toen ik schepen van Onderwijs was, 
werd de gemeentelijke jongensschool een 
volwaardige gemengde basisschool met 
kleuterafdeling. Het is een doodzonde 
dat de school wegtrekt van de Beekbeem-
den om een nieuwe school te bouwen. 
Pure verspilling. Muze had trouwens 
nooit mogen verhuizen. Ik ben trots 
dat een van mijn laatste punten op de 
gemeenteraad een artistiek pleidooi was 
voor het behoud van het Woutershof als 
heemkundig museum.

Op maatschappelijk vlak heb ik me steeds 
ingezet voor zwakke mensen. De Vlaamse 
Vereniging Autisme, de Vlaamse Ouder- 
comités voor dove kinderen en de Federa-
tie voor volwassen mensen met handicap 
in voorzieningen, getuigen daarvan. Op 
lokaal vlak kon de gemeentelijke advies-
raad voor toegankelijkheid en aanpas-
baar bouwen (GATAB) steeds op mijn 
actieve steun rekenen.

Was het een bewuste keuze om te 
stoppen en wacht nu het befaamde 
‘zwarte gat’?
Ja, het is een afscheid op mijn 76ste 
verjaardag. Het is tijd voor een nieuwe 
generatie. Die krijgt gestalte in Ria Feyen. 
Er heerst een nieuw, positief elan in het 
huidig lokaal bestuur van de N-VA. Ik 
kijk hoopvol en met het volste vertrou-
wen uit naar wat de toekomst brengt in 
Heusden-Zolder. Meer dan ooit ben ik 
overtuigd dat de N-VA haar plaats zal 
hebben in het lokaal bestuur van onze 
gemeente. Verder maak ik me geen 
zorgen. Er staan nog wel zaken op mijn 

wenslijst. In 1984 verscheen mijn boek 
‘De wereld anders bekeken’, een autobio-
grafisch boek over onze dove autistische 
zoon. Het vervolg gaat er nu, hopelijk, 
eindelijk komen.

In deze coronatijd heb ik het gemis van 
mijn zoon sterk en pijnlijk gevoeld en 
ervaren. Hij verblijft nu al vele weken in 
quarantaine in de voorziening te Wolfs-
donk. Ik heb heel wat tijd in te halen met 
hem. Verder ga ik veel lezen met heerlijke 
muziek op de achtergrond. De boeken-
kast wenkt. Ik blijf actief bij de Vlaamse 
Actieve Senioren (VL@S) en ga zeker 
genieten van de kleine, maar daarom niet 
minder waardevolle dingen in het leven.

Simonne, mooiere woorden zijn er
niet om ons interview in schoonheid
af te sluiten. De N-VA wil je oprecht
bedanken voor je jarenlange inzet. 
Het ga je goed en tot binnenkort.
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht


